

Geysir Bestyrelsesmøde 12. oktober 2023

Hanne, Barbara, Pernille, Kirsten B og Kirsten N

Særlig gæst: Annie Rasch, Stævneudvalget

1) **Geysir Masters 2023** - evaluering

- a) Det gik super godt.
- b) Overskud 11.600 kr d.d.
- c) Mange deltagere: 114. 180 starter - det var i overkanten. Max må være 160. Så kan der også blive plads til B-finaler. Evt. kun B-finaler i klasser med >15 deltagere.
- d) To-dages stævne.
- e) Kan der være en idé i at blande klasserne, så der er både töl og gangartsklasser samme dag - OG finaler. Annie finder inspiration i Sverige.
- f) Mange fine sponsorgaver.
- g) Hvordan med hjælper-tjanserne?
 - i) Det gik rimeligt, men der er for mange, der udebliver.
 - ii) Tovholdere på hver hjælpergruppe. Rikke F hjælper. Direkte mail til hver hjælper og ikke bare et fælles skema.
 - iii) Sanktioner?
 - iv) Cafeteria - Lars og Kirsten B gør det godt. NB! Åbning om morgenen inkl. dommerforplejning.
 - v) Drejebog med datoer for opgaver før, under og efter stævnet.
- h) Ønske om ny pc. Annies printer kører stadig fint.
 - i) Det bevilges. Anna står for indkøb.
- i) Ønske om trøjer til stævneudvalget og heldagshjælpere (til udlån).
 - i) Det bevilges. Stævneudvalget står for indkøb.
 - ii) Tekst: Geysir m. logo på fronten + "Stævne" på ryggen.
 - iii) 6 medlemmer i udvalget (Annie, Anna, Sigrid, Leni, Nicklas og Lars)
 - iv) *Ekstra tovholdere, som kan afsætte hele dagen/weekenden:*
 - (1) *Indpisker/ledvogter*
 - (2) *Dommersekretær*
 - (3) *Café*
 - (4) *Pladschef: Pøllepatrulje (baner, området), affald og pant.*
- j) Indført "Harmoni-pris" for pæn ridning (som FEIFs featherprice) - det vil vi fortsætte med.
- k) GM-hestene er desværre nok en engangsfornøjelse.
- l) Dommer-indkvartering: AirBnB til to fra Jylland og en fra Tyskland.
- m) Placering af dommervogn mv. i Hedeland var ikke som forventet ved ankomst.

2) Geysir forårsstævne: 27. april 2024. Endagsstævne.

3) Geysir Masters 21.-22. september 2024

4) Hedelandsgruppen

- a) Skab i sekretariatsvognen - skal det ikke bare ud?

- b) Karaktertavler - har vi et fælles sæt? Geysir og Thor har et sæt i fællesskab. Er det nu fælles for alle, der bruger Hedeland? Hvem står for reparation / indkøb?
- 5) Henvendelse fra Jörfi vedr. fælles sjællandsk forårsstævne (i stedet for Bededagsstævne).
 - a) Bestyrelse og Stævneudvalg er ikke interesserede i at indgå i planlægning og afvikling. Vi vil gerne opfordre klubbens medlemmer til at melde sig.
- 6) Stævnetræning på Geysirbanen
 - a) Datoforslag 8. juni / 25. maj
 - b) Pernille indkalder udvalget til møde / aftaler.
 - c) Pernille booker Søren og Anne Sofie.
- 7) Orienteringsridt i Boserup d. 7. januar 2024
- 8) Samarbejde med Thor
 - a) Fælles aktiviteter
 - b) Benytte hinandens faciliteter - Geysir kan leje Thors ridehus t. arrangementer: [Thor hjemmeside](#). Thor kan leje Geysirs bane.
 - c) Idé: Vores to vinterarrangementer kunne lægges i Thors ridehus